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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over een
operatiestop in twee ziekenhuizen.
(Ingezonden 19 september 2008)

1
Bent u bekend met het bericht
«Operatiestop ziekenhuizen Lelystad,
Emmeloord»?1

2
Hoe heeft het zover kunnen komen
dat deze onverantwoorde en niet
veilige situatie is ontstaan, waardoor
er geen operaties meer worden
uitgevoerd?

3
Is het waar dat de directie van deze
ziekenhuizen al in april jl. van de
onveilige situatie op de hoogte was,
maar niet afdoende ingreep?

4
Welke gevolgen heeft dit ernstige
disfunctioneren voor deze
bestuurders?

5
Deelt u de mening dat dit soort
disfunctionerende bestuurders nooit
meer in een soortgelijke functie
elders in de zorgsector aan de slag
mogen gaan?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/
1947289/__Ziekenhuizen_onveilig__.html
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